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Geachte fractie,  

 

Contact  Social Media Overige gegevens 

 www.hollandskroon.nl   facebook.com/hollandskroon  BNG Algemeen NL82 BNGH 028.51.52.785  

 T 088 – 321 50 00   @hollandskroon   BIC: BNGHNL2G  

 

Op 17 april 2023 heeft u politieke vragen (nummer PV-2316) gesteld over Investeren crimineel geld in de 

samenleving. In deze brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. Ter inleiding geven we eerst de 

door u gegeven inleiding weer. 

 

Onlangs hebben wij kennisgenomen van het nieuwsbericht van het Ministerie van Justitie en Veiligheid 

waarin wordt aangekondigd dat afgepakt crimineel vermogen wordt gebruikt om een leerwerkplek in 

Schiedam te financieren. Dit initiatief heeft als doel om de vicieuze cirkel van criminaliteit te doorbreken en 

jongeren te helpen op weg naar een betere toekomst. Als Onafhankelijk Hollands Kroon zijn wij van mening 

dat het belangrijk is om crimineel geld terug te laten vloeien naar de maatschappij en deze middelen op 

een positieve wijze in te zetten om criminaliteit te bestrijden en de leefbaarheid van de gemeenschap te 

verbeteren. Het nieuwsbericht vermeldt dat de Minister van Justitie en Veiligheid zich actief inzet om meer 

projecten te realiseren waarbij afgepakt crimineel vermogen wordt aangewend voor maatschappelijke 

doeleinden.1 Voorts willen wij hier het volgende voorbeeld aan toevoegen uit onze gemeente dat gebruikt 

zou kunnen worden voor een project.2 

 

U vindt de antwoorden direct onder de vragen. 

 

 

 
1 https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2023/02/22/afgepakt-crimineel-vermogen-gaat-naar-
leerwerkplek-in-schiedam  
2 https://www.nrc.nl/nieuws/2023/03/19/de-jarenlange-strijd-om-het-geld-van-de-vissers-a4159906  

http://www.hollandskroon.nl/
https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2023/02/22/afgepakt-crimineel-vermogen-gaat-naar-leerwerkplek-in-schiedam
https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2023/02/22/afgepakt-crimineel-vermogen-gaat-naar-leerwerkplek-in-schiedam
https://www.nrc.nl/nieuws/2023/03/19/de-jarenlange-strijd-om-het-geld-van-de-vissers-a4159906
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Reactie 

1. Hoe kijkt het college aan tegen het project in Schiedam waarbij afgepakt crimineel geld wordt 

ingezet om te investeren in wijken met een hoog risico op criminaliteit? 

  

 Een mooi project waarin wordt gekeken naar creatieve manieren om afgepakt crimineel 

vermogen op zichtbare wijze iets positiefs te laten te betekenen in de omgeving die hier ook 

direct negatieve gevolgen van heeft ondervonden. 

  

2. Kan de gemeente bij het Rijk aanhaken bij de vervolgtrajecten rondom dit thema en de raad 

hierover informeren? 

  

 Er is contact geweest met het Rijk en wij hebben de onderstaande reactie ontvangen:  

‘Momenteel is het ministerie van Justitie en Veiligheid met verschillende partners bezig om een 

beperkt aantal pilots op te starten. Het voornemen is om daarna in andere gemeenten 

vervolgpilots op te starten om de verkenning van het maatschappelijk herbestemmen van 

afgepakt crimineel vermogen zo breed mogelijk in te steken. Het is dan ook mogelijk voor 

gemeenten om hierbij aan te haken mits de randvoorwaarden passen. Het moet idealiter immers 

gaan om afgepakt crimineel vermogen terug te geven aan de wijk die het meest te lijden heeft 

gehad onder diezelfde criminaliteit. Bovendien betekent dit ook dat de pilot een bepaalde 

maatschappelijke meerwaarde zal moeten creëren wil het kans van slagen hebben. Zo zal in 

Schiedam met afgepakt crimineel vermogen een leerwerkplaats voor jongeren worden ingericht 

om hen – en daarmee ook de wijk – weerbaarder te maken tegen de verleidingen van 

(ondermijnende) criminaliteit.’ 

 

Er is op ambtelijk niveau contact tussen de verantwoordelijke ambtenaar binnen het ministerie 

van Justitie en Veiligheid en de adviseur openbare orde en veiligheid van onze gemeente. Er 

wordt gekeken naar projecten van het Rijk die passend zijn voor onze gemeente om ons mogelijk 

aan te melden. Wanneer dit lukt wordt de raad hierover geïnformeerd.  

  

3. Heeft het college specifieke locaties voor een pilotproject in beeld waarbij deze middelen op een 

passende wijze tot hun recht kunnen komen? Zo niet, zou het college deze locaties of projecten in 

kaart kunnen brengen? 

  

 Afhankelijk van de inhoud van het project, waarbij wij als gemeente moeten voldoen aan de 

eerder benoemde criteria vanuit het ministerie, zijn wij bereid om te onderzoeken of er locaties 

zijn binnen onze gemeente die kunnen profiteren van een dergelijke aanpak.     

 

  

Met vriendelijke groet, 
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Burgemeester en wethouders, 

 

 

W. Eppinga A. van Dam 

secretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal gemaakt en daarom niet ondertekend. 


